

H3Smart Watchband
User Manual

Packing List:
1* Smart Strap
2* Charger
3* User Manual
4* Strap Removal Tools
5* Watch Face(Optional)

1.Download【Jyou】app

Scan the QR code below, download and install the APP and then register and login your account.

IOS **ANDROID**

【Jyou】APP

2.Features

The first use requires activation of the strap

H3 Screen flip①
MON 01/25
Weekday display
Date display

H3 Screen flip②
18:14
Power display
Time display

H3 Screen flip③
Steps to view

H3 Screen flip④
Calorie check

H3 Screen flip⑥
Strap device Firmware version: V1.1.6
H3-000+
Long press to turn off the device
Device Bluetooth link number

H3 Screen flip⑦
Strap look for phone sign
Note: To avoid misoperation, you need to shake the strap substantially. Then it will work.

3.Binding watchband

Activate the watchband by charging.Turn on Bluetooth on your phone,Enter【Jyou】APP then click on“Setting”-“Binding Device”-“Search equipment and click it to bind, And then data on the watchband will be synchronized to the phone!

Note: If you can not find the strap Bluetooth number, Please check whether the phone has turned on Bluetooth Then refresh to find the strap Bluetooth device

4.app function setting

App settings①

- Click to set the reminder time of sedentary
- Click to set the alarm of the strap
- Set the moving target
- Set up the English or metric
- Set up 12 hours or 24 hours system

App settings②

- After clicking this, will appears an camera icon on the strap screen. Shake the strap,And then the phone will take pictures automatically.
- Set what you need to be pushed
- Set the function of lighting your strap Set the vibration.
- Click to download the firmware and upgrade
- Click to reset the strap.

Note: Remote camera only work in the Jyou, It doesnt support other app.

5.Other functional considerations

①Touch to end the phone call
Phone link strap device, the caller information is displayed on the strap screen to hang up long press the screen hanging call

②Remote control camera
when opening remote camera, There will be an camera icon on the strap screen. you can take a photo by shaking the strap at this moment. But if you touch the screen at the point, the icon would disappear,and the remote camera will lose effectiveness.

***Unable to synchronize data Basic parameters**

- Not supported by your phone
- Bluetooth of Which can support: Mobile OS,iOS9 and above iPhone 4s ,iPhone5/5C/5S, iPhone 6/6Plus iPhone 7/7Plus
- Mobile OS,android4,3 and above Samsung:s4 series and above Note3 and above Huawei:Mate6 series and above Meizu:MX3, MX4 Xiaomi:M3, M4, M5

Product size: 205*20*5.5mm / 205*22*5.5mm
Display:OLED
Power:lithium battery
Battery capacity:30mAh
Connection mode:Bluetooth 4.0
Watchband Material: full-grain leather
Working temperature:0~40°C
Equipment requirements: IOS9 and above、 Bluetooth 4.0、 Andriod4,3 and above the latest version of wechat

***Attention**

The product may cause skin discomfort.Prolonged wear may cause skin irritation or allergies in some users.When feeling unwell please stop wearing and Consult a doctor.

Please follow the following care and reminder:
1, When the watchband turns hard ,don't bend it.It is necessary to timely replace the watchband.
2, the watchband is moistened ,should wipe it immediately with cloth.And should wipe it as well when it is covered with dust.Prolonged exposure to the sun may also hurt the watchband.
3, The watchband can not be immersed in water,please do not wear it when bathing, swimming, sauna--
4, If deal with it improperly,the material and battery of the product may harm the environment or cause injury.
5,Do not put the product into the dishwasher, washing machine or dryer;
6,Do not put the product in the sun for a long time.And do not put it at an extremely high or low temperature;
7,Do not put the product in the fire, the battery inside may explode;
8,Do not view screen information while driving or any situation that may be unsafe.
9, This product is not a toy,Do not let children or pets play with it. The product includes small components that may cause choking hazard or apnea;

Guarantee

In order to protect your rights, please read this warranty. You will enjoy the After-sale service provided by our company.

In order to provide you with better after-sales service, we promise that:
1, Within 7 days from the date of purchase, If the product has any quality problem, you can choose to return or exchange the product;
2, Within 15 days from the date of purchase, If the product has any quality problem, you can choose a replacement;
3, Within Half a year from the date of purchase, If the product has any quality problem, our company provides maintenance service;

● Please contact the seller when Return or replace the product,And please ensure the integrity of the products and accessories.

In the warranty period, if there is any following circumstances, we will not provide free warranty service:
1、 Fault induced by human factors,Include:
● Failure caused by improper use, maintenance, custody, or failure to follow the instructions.
● Failure caused by self disassembly or maintenance not in our company's production base.
2、 Failure caused by force majeure (such as fire, flood, earthquake, lightning, etc.)

保修条款

一、 为您提供更好的售后服务，我司承诺：
1、自购买之日起7日内，若产品出现质量问题，您可退换货；
2、自购买之日起半年内，若产品出现质量问题，我司可提供维修；
3、自购买之日起半年内，若产品出现质量问题，我司可提供维修；
4、自购买之日起半年内，若产品出现质量问题，我司可提供维修；

二、 在保修期内，有下列情况之一，我司将不提供免费维修服务：
1、人为引起的故障；
2、因使用、维修、保养不当或不按照说明书操作而引起的故障；
3、因使用、维修、保养不当或不按照说明书操作而引起的故障；
4、因使用、维修、保养不当或不按照说明书操作而引起的故障；
5、因使用、维修、保养不当或不按照说明书操作而引起的故障；
6、因使用、维修、保养不当或不按照说明书操作而引起的故障；
7、因使用、维修、保养不当或不按照说明书操作而引起的故障；
8、因使用、维修、保养不当或不按照说明书操作而引起的故障；
9、因使用、维修、保养不当或不按照说明书操作而引起的故障；

*注意事项

产品可能因皮肤不适
● 手机蓝牙未开启
● 手机配置不支持

显示方式：OLED显示屏
电 源：内置充电锂电池
电 池容量：30mAh
操作系统IOS9及以上
iPhone 4s /iPhone5/5C/5S, iPhone 6/Plus
iPhone 7/7Plus

支持机型
● 三星：S4系列以上
● 华为：Mate6系列以上
● 小米：MX3, MX4
● 魅族：MX3, MX4
● 华为：Mate6系列以上
● 三星：S4系列以上
● 小米：MX3, MX4
● 魅族：MX3, MX4

基本参数

产品尺寸：205X20X5.5mm
显示方式：OLED显示屏
电 源：内置充电锂电池
电 池容量：30mAh
操作系统IOS9及以上
iPhone 4s /iPhone5/5C/5S, iPhone 6/Plus
iPhone 7/7Plus

5.其他功能/注意事项

①长按屏幕挂电话
手机连接表带设备时，来电信息在表带屏幕上显示

②app设置
点击后表带设备出现拍照图标，按一下表带设备拍照图标，手机便会自动拍照

推送内容
设置抬手亮屏
设备启动开关
设置运动目标
设置单位定制和米制单位
设置12小时与24小时制

注意：遥控拍照只能在Jyou app模式下拍照，并不支持手机其他拍照软件

4.app功能设置

app设置①
点击找到表带蓝牙版本号
注意：如没有找到表带蓝牙设备，请检查手机是否已打开蓝牙，然后再进行刷新找到表带蓝牙设备

app设置②
设置提醒时间
设置提醒时间
设置提醒时间
设置提醒时间
设置提醒时间

3.绑定表带

充电激活表带后，进入【Jyou】APP“设置”界面，点击“绑定设备”。打开手机蓝牙然后搜索表带设备并绑定，绑定之后表带数据将同步手机！

表带翻页⑥
表带设备
固件版本
H3-000+
V1.1.6
长按屏幕
关闭设备
设备蓝牙
连接号

表带翻页⑦
表带翻页⑦
表带翻页⑦
表带翻页⑦
表带翻页⑦

2.功能介绍

首次使用需要充电激活表带
表带翻页①
表带翻页②
表带翻页③
表带翻页④
表带翻页⑤
表带翻页⑥
表带翻页⑦
表带翻页⑧
表带翻页⑨
表带翻页⑩
表带翻页⑪
表带翻页⑫
表带翻页⑬
表带翻页⑭
表带翻页⑮
表带翻页⑯
表带翻页⑰
表带翻页⑱
表带翻页⑲
表带翻页⑳
表带翻页㉑
表带翻页㉒
表带翻页㉓
表带翻页㉔
表带翻页㉕
表带翻页㉖
表带翻页㉗
表带翻页㉘
表带翻页㉙
表带翻页㉚
表带翻页㉛
表带翻页㉜
表带翻页㉝
表带翻页㉞
表带翻页㉟
表带翻页㊱
表带翻页㊲
表带翻页㊳
表带翻页㊴
表带翻页㊵
表带翻页㊶
表带翻页㊷
表带翻页㊸
表带翻页㊹
表带翻页㊺

1.下载【Jyou】app

扫描下方二维码，下载安装应用并注册登录账号

安卓 IOS

键友【Jyou】APP

H3智能表带

说明书

产品清单：智能表带、充电器、说明书、蓝牙耳机、表主体（选配）